



EXCLUSIVE SURPRISE 獨家驚喜特惠

27 .11 .2025

Receive your additional gift when you meet the following criteria in a single receipt!

單張發票合計業績符合以下標準，即可獲得一份加贈好禮！

Valid in conjunction with the "NI Wellness Rewards" Promotion
可與「妮的健康禮贈」活動合併計算



**Door Gift*
參與禮

SA913

2025 Anniversary Edition Lens
Cleaning Cloth
2025年週年慶限定拭鏡布

Min. Requirement

業績標準 ----- $\geq$ SV20,000

[^] Net payable amount

應付金額 ----- $\approx$ RM18,000

Min. Requirement

業績標準 ----- $\geq$ SV7,200

[^] Net payable amount

應付金額 ----- $\approx$ RM6,480

FREE 獲贈

LS005
Room Socks⁺
居家襪⁺

- 25cm - 27cm



FREE 獲贈

AS052
NI Wrist Band⁺
NI 護腕⁺



⁺ Color will be given out at random, selection of color is not allowed

⁺ 贈品顏色採隨機出貨，恕不挑色

NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL 931652)

KUALA LUMPUR OFFICE

A UBN Banking Hall, No 1,
Lorong P.Ramlee, 50250 Kuala Lumpur.

T +03 2031 1177

E customer@nefful.com.my

SARAWAK OFFICE

A G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub,
Jalan Datuk Tawi Sli, 93250, Sarawak.

T +6082 545588

E kuc_customer@nefful.com.my

PENANG OFFICE

A G-13-1, G-13-2, Lorong Bayan Indah
1, Bay Avenue, 11900, Penang.

T +604 6384-188

E pen_customer@nefful.com.my

NI52
CO-CREATING 52 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

Terms & Conditions 條件與規則

- Promotion period is valid on 27.11.2025 until 17:45, applicable to walk-in purchase, e-mail and/or fax orders only.
此特惠活動期間為27.11.2025當天至17:45止，適用於現場下單、電子郵件及傳真下單。
- *Partners who successfully register and attend the Professional Sharing Symposium will receive one SA913 2025 Anniversary Edition Lens Cleaning Cloth.
*成功報名並出席分享會者，可獲贈SA913 2025年週年慶限定拭鏡布一份。
- The Exclusive Surprise Deals are only applicable to orders submitted on the day of the event and are not limited to seminar attendees.
驚喜特惠活動限活動當日繳交之訂單享有，買受人不限講座出席者。
- No amendments on orders or combining orders are permitted after payment has been made.
所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。

- Product vouchers will not be accepted, and complimentary gifts are not eligible for return or exchange.
本活動恕不受理商品抵用券，活動贈品恕不接受退換貨。
- Nefful Malaysia reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.
妮芙露馬來西亞保留修改與解釋活動內容之權利。